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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond 
(M) angående 

Vilken beredskap har Norrtälje kommun? 

I takt med att allt fler välfärdsverksamheter utförs av privata aktörer i 
Sveriges kommuner så har även allt fler återtaganden behövts göras när ett 
företag väljer att avsluta sitt uppdrag och kommunen behöver rycka in och 
ta över verksamheter. Det är därför viktigt att det finns en kommunal 
beredskap för hur man ska agera. 

Norrtälje kommun har många uppskattade företag som är både jobbskapande och 
gör viktiga insatser i välfärdssamhället. Däremot ser vi att det blir allt vanligare i 
Sveriges kommuner att man får ta tillbaka verksamheter som man en gång lagt ut på 
entreprenad, såsom t.ex. hemtjänst och äldreomsorg. De senaste åren har antalet 
återtagande av verksamheter ökat i Sveriges kommuner och regioner.  
 
Att med kort varsel ta över en verksamhet när ett företag avslutar sitt uppdrag är inte 
enkelt, och det krävs både förberedelse och kunskap om hur man ska gå tillväga. 
Annars riskerar vi att viktig välfärdsservice får lida, och att våra invånare därför får 
sämre omsorg – något vi aldrig kan acceptera. 
 
Det är viktigt att Norrtälje kommuns invånare har tillgång till en långsiktig och trygg 
välfärd. Oavsett huvudman så ska invånare aldrig komma i kläm. Därför undrar vi;  
 

- Vilken beredskap har Norrtälje kommun för att ta över verksamheter när ett 
företag avslutar sitt uppdrag? 
 
 

 
För Socialdemokraterna, 
 
 
Ulrika Falk 


